
Protokół Nr XXXV/2013 

z obrad XXXV sesji Rady Powiatu w Nidzicy IV kadencji, 

która odbyła się w Sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza 

w dniu 20 grudnia 2013 r. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Jacek Kosmala otworzył obrady sesji o godz. 12:00, 

następnie przywitał przybyłych gości w tym Starostę- p. Grzegorza Napiwodzkiego, 

Sekretarz- p. Elżbietę Bieniek, Skarbnik –p. Renatę Mróz, dyrektorów i kierowników 

jednostek powiatowych, wydziałów Starostwa Powiatowego, służb mundurowych, 

przedstawicieli lokalnych mediów i wszystkich przybyłych, którzy zaszczycili sesję swą 

obecnością.  

Oświadczył, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum 

pozwalające do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Listy obecności radnych i przybyłych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad. 1.  

Przewodniczący Rady Powiatu p. Jacek Kosmala stwierdził, że porządek obrad sesji został 

dostarczony radnym w regulaminowym terminie. Następnie zapytał czy są do niego uwagi.  

Wicestarosta p. Lech Brzozowski w imieniu Zarządu Powiatu wniósł o rozszerzenie porządku 

obrad sesji o podpunkt 11)  w punkcie 5: „11) podjęcie uchwały w sprawie  rozpatrzenia 

skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w 

Nidzicy”.  

Radni jednogłośnie przyjęli wprowadzoną poprawkę do porządku obrad, a następnie 

jednogłośnie przyjęli cały, zmieniony porządek obrad.  

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwał w  sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2013, 

2) wydatków budżetu Powiatu Nidzickiego, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2013,  

3) zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy  

 na 2014 rok, 

4) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nidzicy na 2014 rok, 

5) ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie oraz 

wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu z drogi, 

6) zmiany uchwały Nr XXXIII/232/2013 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 30 

października 2013 r. w sprawie przyjęcia Programu współpracy Powiatu 

Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2014 

rok, 

7) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy oddania w nieodpłatne użytkowanie na czas nieoznaczony nieruchomości 

stanowiących własność Powiatu Nidzickiego, 

8) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Powiat Nidzicki, 

9) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata  

2014- 2025, 

10) uchwalenia budżetu Powiatu Nidzickiego na rok 2014: 
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- odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Zarządu, 

- odczytanie opinii Komisji stałych, w tym Komisji właściwej do spraw budżetu, 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

- odczytanie stanowiska Zarządu w sprawie opinii komisji, 

- dyskusja nad projektem, 

- głosowanie nad projektem uchwały. 

11) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych                   

i Ogólnokształcących w Nidzicy. 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

7. Wolne wnioski. 

 

Ad. 2  

Uwag do protokołu Nr XXXIII/2013 z obrad sesji nie zgłoszono, został przyjęty jednogłośnie. 

 

Uwag do protokołu Nr XXXIV/2013 z obrad sesji nie zgłoszono, został przyjęty 

jednogłośnie.  

 

Ad. 3  

Starosta Grzegorz Napiwodzki złożył sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Zarządu i 

wykonania uchwał Rady. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ponadto poinformował, że Dyrektor Wojewódzkiego Zarządu Dróg przychylnym okiem 

spojrzał na prośbę Powiatu Nidzickiego i będzie robi wszystko, by połączyć w jedno zadanie 

przebudowę drogi Nidzica- Wielbark z przebudową drogi na odcinku Działdowo- ul. 

Traugutta- ul. 1-go Maja. Pan Starosta zaznaczył, że ma to być priorytet dla Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego.  

Rozstrzygnięty został przetarg na dostawę energii. Oferta jest bardzo korzystna: stawka 0,21 

netto za 1 KW. Umową objęte są wszystkie jednostki powiatowe, łącznie ze Strażą i ZOZ. 

Następnie Pan Starosta przekazał informację dotyczącą dzisiejszego spotkania z Dyrektorem 

ZOZ - p. Anną Osłowską i jej Zastępcą - p. Maciejem Glinką. Doktor Glinka wraca do pracy 

2 stycznia 2014 r., jako kierownik oddziału. Zostały omówione warunki dalszej współpracy. 

Pan Starosta uważa, że jest to decyzja korzystna dla pracownika oraz pacjentów.  

 

Radny Zdzisław Napiórkowski prosił o rozszerzenie informacji dotyczącej uchwały Nr 

335/2013 i 336/2013 w sprawach zaliczenia dróg Przasnyskiej Strefy Gospodarczej Podstrefa 

Chorzele 1 i 2 do kategorii dróg powiatowych.  

Starosta p. Grzegorz Napiwodzki odpowiedział, że jest to wymóg ustawowy, aby na 

wystąpienie sąsiednich powiatów udzielać opinii w powyższych sprawach. Takie zmiany 

uzgadnia się z sąsiadami. 

 

Radny Ryszard Kumelski nawiązał do przebudowy drogi na odcinku 604 Nidzica- Wielbark. 

Zapytał, czy jest możliwość, że w nowym budżecie unijnym WZD połączy te dwie inwestycje 

w jedną.  

 

Pan Starosta powiedział, że chciałby, aby podjęto takie działania. Dodał, że w piśmie jest 

informacja, że rozważają taką możliwość. Pan Wicemarszałek Witold Wróblewski na 

spotkaniu, które odbyło się w Nidzicy powiedział, że będzie wszystko robił, aby dokończyć 

inwestycję i połączyć lotnisko Szymany z drogą Nr 7.  

 

Radny Ryszard Kumelski zadał to pytanie, ponieważ nie był na spotkaniu z Wicemarszałkiem 

Wróblewskim. 
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Starosta p. Grzegorz Napiwodzki powiedział, że dzięki lotnisku w Szymanach Powiat 

Nidzicki ma duże szanse na realizację tego tematu. Jako powiat nie mogliśmy wystąpić o 

realizację inwestycji na drodze wojewódzkiej. Kontrakt precyzuje zadania dla całego regionu. 

Rozważają połączenie tej inwestycji z przebudową drogi przez Nidzicę. 

 

Do posiedzenia dołączyła Radna Ewelina Szymańska. Na sali obecnych było odtąd 15 

radnych. 

 

Radny Zbigniew Wernik zauważył, że w sprawozdaniu zawarte jest zalecenie pilnej wymiany 

pokrycia dachowego w Powiatowym Inspektoracie Nadzoru Budowlanego. Następnie zapytał 

czy w razie wynikłych usterek będą środki na jakieś zabezpieczenie pokrycia dachowego lub 

wymianę.  

 

Starosta p. Grzegorz Napiwodzki odpowiedział, że jeśli coś się wydarzy, w razie usterek 

naprawa zostanie zrealizowana z bieżących wydatków.   

 

Radny Edward Rozmus nawiązał do tematu związanego z „ Mandatem Negocjacyjnym do 

Kontraktu Terytorialnego dla Województwa Warmińsko- Mazurskiego 2014-2020”. Zapytał 

czy Marszałek sam tworzy taki dokument, czy Powiat Nidzicki był zaproszony do 

współpracy. Przypomniał, że jedna z naszych dróg była w Strategii Województwa już ujęta. 

 

Wicestarosta p. Lech Brzozowski zaznaczył, że zgłaszaliśmy wniosek o ujęcie drogi w 

Strategii. Samorząd Województwa przystąpił do zmiany w planie zagospodarowania 

przestrzennego. W 2009 r. złożyliśmy wniosek. Prace nad planem jeszcze trwają. 

 

Radny Edward Rozmus zapytał, czy coś jeszcze w tej strategii w latach 2014-2020 jest 

planowane dla powiatu, czy został pominięty. Zapytał również, czy ktoś z naszych władz 

bierze udział w pracach. Uważa, że jeśli nie możemy brać w nich udziału, bo nie jesteśmy 

właścicielami drogi, to dziwi go to, jak się ten dokument tworzy. 

 

Pan Starosta odparł, że kontrakt został przedstawiony do konsultacji. Zadania określone na 

terenie naszego powiatu rozwiązują strategiczne problemy powiatu. Zarząd Powiatu 

wymyślił, że wystąpi do właściciela drogi, żeby coś załatwić dla powiatu; wystąpił do ZDW z 

prośbą o ujęcie drogi 604 wraz z obwodnicą w tym dokumencie. Odnośnie zaś Strategii 

zaznaczył, że odbyło się spotkanie konsultacyjne i proszono o analizę i wnioski. W ubiegłym 

roku Zarząd złożył wniosek o przebudowę drogi 604 z obwodnicą i połączenia z drogą nr 7. 

Powiat nie opracuje Strategii. Uważa, że to, co zrobił Zarząd, jest jak najbardziej słuszne. 

 

Ad. 4. 

Radny Krzysztof Skurczyński zaznaczył, że skoro kandyduje się na radnego, to ma się 

obowiązki wobec pracy, wyborców. Sam jeden raz nie był na sesji, bo chorował. Dostarczył 

zwolnienie lekarskie. Uważa, że pieniądze podatników są źle wydawane dla radnych – 

członków Zarządu. Zapytał, dlaczego jeden z członków Zarządu, który często jest nieobecny 

na posiedzeniach Zarządu, otrzymuje całą dietę. Chodzą słuchy, że p. Starosta usprawiedliwia 

na telefon, a zdaniem radnego tak być nie może. Prosi o odpowiedź, dotyczącą frekwencji na 

posiedzeniach Zarządu w bieżącym roku. 

 

Radny Edward Rozmus podjął temat reorganizacji PKS. Poinformował, że w wielu 

miejscowościach praktycznie autobusy nie kursują, a ludzie zwłaszcza starsi nie mają 

transportu do lekarza. Jeśli jakieś kursy są, to w niedogodnych godzinach. Również młodzież 

nie ma jak dojechać do szkoły. Podobna jest sytuacja z PKP. Dodał, że nie każdy ma prawo 
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jazdy i samochód. Zapytał, czy można było by zwrócić się z tą sprawą do Marszałka, czy 

Wojewody i zająć się nią w przyszłości.  

 

Radny Ryszard Kumelski powiedział, że tydzień temu wraz z przewodniczącym Rady p. 

Jackiem Kosmalą pojechali na ul. Olsztyńską w Nidzicy. Po prawej stronie ulicy jest pas 

postojowy, natomiast z tyłu nowej „Biedronki” również znajduje się parking. Mimo to wielu 

kierowców zatrzymuje się na „zatoczce” znajdującej się przy ulicy. p. Kumelski był 

świadkiem poważnej stłuczki w tej lokalizacji. Zapytał czy jest możliwość postawienia znaku 

zakazu zatrzymywania się w zatoczce, bo wyjeżdżający z parkingu nic nie widzą. Nie pomaga 

nawet ustawione w tym miejscu lustro. 

 

Przewodniczący Rady p. Jacek Kosmala odpowiedział, że umówił się na poniedziałek z p. 

Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg, by porozmawiać na ten temat.  

 

Radny Ryszard Kumelski poprosił pisemną o odpowiedź na następujące interpelacje: 

1) podanie stawek za 1m
2
 wynajmu lokali w Przychodni dla podmiotów wynajmujących. 

Zdaje sobie sprawę, że stawki mogą być zróżnicowane. Jeśli tak, to prosi podać, dlaczego i na 

jaki okres podpisano umowy najmu. Nie interesuje go, z kim podpisane są umowy. Uzyskał 

niepełną odpowiedź, która go nie usatysfakcjonowała, dlatego wnosi kolejny raz o 

odpowiedź;  

2) posiłki w szpitalu – zdaje sobie sprawę, że każdemu smakuje inaczej. Pyta o to, ponieważ 

pacjenci skarżą się, że są zimne i niesmaczne, a także nieświeże. Dostał odpowiedź, że to się 

kontroluje. Zapytał czy można by było zamienić catering z Olsztyna na dostawcę z Nidzicy. 

Na koniec poprosił o wyniki ankiety, jaka była przeprowadzona w szpitalu. Chciałby 

dowiedzieć się, jakie pytania zawierała ankieta oraz kiedy i na jakiej grupie ją 

przeprowadzono. 

 

Radny Zdzisław Napiórkowski podjął temat związany z parkowaniem na rynku w Nidzicy. 

Stwierdził, co prawda, że rynek jest własnością Gminy Nidzica, ale proponował, aby Zarząd 

Powiatu podjął dyskusję z gminą na ten temat. Zauważył, że większość parkowanych 

samochodów na rynku to własność mieszkańców Nidzicy, właścicieli i pracowników 

sklepów. Turyści, którzy chcieliby zatrzymać się w rynku nie mają możliwości, ponieważ 

każde miejsce parkingowe jest zajęte. Dlatego zazwyczaj muszą jechać na większe parkingi, 

które znajdują się naprzeciwko dużych supermarketów np. „ Tesco”, czy „ Lidl”. Zapytał, czy 

jest możliwość postawienia parkomatów, które z pewnością przyczyniłyby się do zwiększenia 

ilości miejsc parkingowych. 

Następnie zauważył, że w ZOZ było w br. 17 kontroli. Zapytał czy jest możliwość uzyskania 

jak najszybciej do wglądu kompletnych protokołów ze wszystkich przeprowadzonych 

kontroli w ZOZ-ie. Dodał ponadto, że jeśli jest zewnętrzna kontrola w jednostkach 

powiatowych, to po każdej kontroli należy informować Radę Powiatu o jej wynikach.  

 

Radny Krzysztof Skurczyński złożył na ręce Pana Starosty pismo z zapytaniami dotyczącymi 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy i poprosił o pisemną odpowiedź. 

Przewodniczący Zarządził krótką przerwę, a po wznowieniu obrad na salę nie powrócił radny 

Stanisław Rabczyński.  

 

Ad. 5. 1. 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2013. Dodała, że projekt ten szczegółowo omawiany był na obradach komisji. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy Radni wnoszą uwagi.  

Uwag i pytań nie było.  
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Rada Powiatu, w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XXXV/235/2013 w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2013, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponieważ Przewodniczący Rady Miejskiej p. Marek Kierzkowski musiał niedługo opuścić 

salę obrad, Przewodniczący Rady Powiatu udzielił mu głosu w sprawie interpelacji Radnego 

Zdzisława Napiórkowskiego dotyczącego parkowania na rynku w Nidzicy. p. Kierzkowski 

zaznaczył, że pomysł z postawieniem parkomatów na rynku w Nidzicy był podejmowany 

wielokrotnie przez radnych miejskich. Uważa, że pomysł jest słuszny i możemy go 

zrealizować wspólnie z Powiatem. Dodał, że nie trzeba od razu kupować parkomatów, można 

je wypożyczyć, żeby sprawdzić, czy spełniają zamierzony cel i przyniosą korzyść. Byłaby to 

obopólna korzyść, bo przybyłoby miejsc parkingowych, ale wzrosłyby także obroty w 

przyległych do rynku sklepach. Temat jego zdaniem jest bardzo ważny, a jego rozwiązań jest 

kilka, m. in. dzierżawa parkomatów. 

 

Ad. 5. 2. 

p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wydatków budżetu 

Powiatu Nidzickiego, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2013.  

Radni nie wnieśli uwag do w/w projektu uchwały, więc został poddany głosowaniu.  

 

Rada Powiatu, w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXX/236/2013 

w sprawie wydatków budżetu Powiatu Nidzickiego, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2013. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 3. 

Radny Zbigniew Wernik omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy na 2014 r.  

Pytań odnośnie projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu, w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXX/ 

237/2013 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Nidzicy na 2014 r., która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 4. 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Jacek Kosmala przedstawił projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nidzicy na 2014 rok.  

Uwag i pytań nie było, więc w/w projekt poddano głosowaniu.  

 

Rada Powiatu, w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XXXV/238/2013 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nidzicy na 2014 

rok, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 5.  

p. Grzegorz Gromański omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie oraz wysokości kosztów 

w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu z drogi.  

Uwag i zapytań nie było.  

 

Do obrad dołączył radny Stanisław Rabczyński. Na sali obecnych było odtąd 15 radnych. 

 

Rada Powiatu, w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXX/239/2013 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie 
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oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu z drogi, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 6. 

Sekretarz Powiatu p. Elżbieta Bieniek przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXXIII/232/2013 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 30 października 2013r. 

w sprawie przyjęcia Programu współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2014 r.  

Radni nie wnieśli żadnych uwag i zapytań do w/w projektu uchwały.  

 

Rada Powiatu, w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXV/ 

240/2013 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/232/2013 Rady Powiatu w Nidzicy z 

dnia 30 października 2013 r. w sprawie przyjęcia Programu współpracy Powiatu 

Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2014 r., która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 7. 

p. Sylwia Skwarska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy oddania w nieodpłatne 

użytkowanie na czas nieoznaczony nieruchomości stanowiących własność Powiatu 

Nidzickiego.  

Pytań i uwag odnośnie projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu, w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XXXV/241/2013 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy oddania w nieodpłatne użytkowanie na czas 

nieoznaczony nieruchomości stanowiących własność Powiatu Nidzickiego, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 8.  

p. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody 

na nabycie nieruchomości przez Powiat Nidzicki. 

Uwag i pytań nie było.  

 

 Rada Powiatu, w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XXXV/242/2013 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Powiat 

Nidzicki, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 9. 

Skarbnik Powiatu p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2014-2025.  

 

Radny Krzysztof Skurczyński opuścił salę obrad. Na sali obecnych było 14 radnych. 

 

p. Renata Mróz przedstawiła uchwałę Nr RIO.XVIII-0120-696/13 Składu orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 6 grudnia 2013 r. w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Nidzicy projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Nidzickiego na lata 2014-2025. Opinia była pozytywna.  

Radni nie wnieśli żadnych uwag i zapytań do w/w projektu uchwały. 
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Radny Krzysztof Skurczyński wrócił na salę obrad. Na sali obecnych było 15 radnych. 

 

Rada Powiatu, w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XXXV/243/2013 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nidzickiego na lata 2014-2025, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. 10. 

p. Renata Mróz odczytała projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Zarządu 

stanowiącym załącznik do niniejszego protokołu.  

Następnie przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia, Opieki 

Społecznej i Pomocy Rodzinie p. Leszek Chojnacki i przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu i Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska p. Ewelina 

Szymańska odczytali opinie Komisji w sprawie projektu budżetu powiatu na rok 2014. Obie 

opinie komisji były pozytywne i stanowią załączniki do niniejszego protokołu.  

p. Skarbnik przedstawiła uchwałę Nr RIO.VIII-0120-695/13 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 6 grudnia 2013 r. w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Nidzicy projekcie uchwały budżetowej Powiatu 

Nidzickiego na 2014 rok. Opinia była pozytywna.  

Następnie Starosta p. Grzegorz Napiwodzki odczytał stanowisko Zarządu Powiatu               

w sprawie opinii komisji stałych Rady Powiatu. Stanowisko to załączone jest do niniejszego 

protokołu. 

 

Przed głosowaniem uchwały budżetowej Przewodniczący Rady zarządził krótką 

przerwę. 

Po przerwie na salę nie wrócił radny Stanisław Rabczyński. Obecnych było 14 radnych. 

 

Po wznowieniu obrad radny Krzysztof Skurczyński – przewodniczący klubu „Razem 

dla Nidzicy” poinformował, że członkowie klubu zdecydowali, że nie będą dyskutować w 

sprawie budżetu powiatu na rok 2014 i są za jego przyjęciem. 

Więcej uwag i pytań nie było. 

 

Rada Powiatu, w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XXXV/244/2013 w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Nidzickiego na rok 2014, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Pan Starosta w imieniu Zarządu Powiatu podziękował za jednogłośne przyjęcie budżetu. 

Stwierdził, że pozwoli on na bezpieczne i racjonalne funkcjonowanie. 

 

Ad. 5. 11. 

Przewodniczący Rady - Jacek Kosmala przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w 

Nidzicy.  

Uwag odnośnie projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu, w obecności 14 radnych, podjęła uchwałę Nr XXXV/245/2013 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących w Nidzicy stosunkiem głosów: 11 – „ za”, 0 – „przeciw”, 3 - 

„wstrzymujące się”.  

 

Na salę obrad powrócił radny Stanisław Rabczyński. Obecnych było odtąd 15 radnych. 
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Ad. 6.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki odpowiedział na pytanie zadane przez Radnego Krzysztofa 

Skurczyńskiego dotyczące obecności radnych na posiedzenia Zarządu. Uważa, że frekwencja 

jest dobra. Zarząd pracuje zgodnie z obowiązującymi uregulowaniami, według ustalonej 

przez radnych formy pracy. Zarząd pracuje tak, jak należy. Frekwencja jest taka, jak na 

komisjach i sesjach albo lepsza. Powiedział, że radny nie uzyskuje diety za uczestniczenie w 

komisji, ale pełnienie mandatu. Nie widzi nadużyć, ale jeśli tak się zdarzy, to będzie 

interweniował.  

Następnie Pan Starosta odpowiedział na pytanie radnego Edwarda Rozmusa dotyczące 

kursów PKS. Poinformował, że na wniosek uczniów Jabłonki i Wykna odbył kilka spotkań. 

Przewoźnicy uruchomią kursy, jeśli wyjazdy będą rentowne. Po uruchomieniu kursu okazało 

się, że z tego rodzaju komunikacji korzystają 3 osoby. Ponadto otrzymał informację, że jeśli 

dalej kursy będą nierentowne, to w ogóle je zlikwidują. Dodał, że uruchomiono także kurs do 

Jagarzewa. 

Na koniec Pan Starosta zaznaczył, że odpowiedzi na interpelacje radnego Krzysztofa 

Skurczyńskiego udzieli na piśmie.  

 

Ad. 7.  

Radny Ryszard Kumelski powiedział, że rok temu prosił, by na ul. Olsztyńskiej co 50, czy 

100 metrów ustawić kilka ławek. Chodzą tamtędy starsi ludzie i nie mają gdzie odpocząć. 

Prosił, żeby na wiosnę zamontować ławki tam, gdzie pozwalają przepisy. 

 

Przewodniczący Rady - Jacek Kosmala stwierdził, że skieruje tę sprawę do przedyskutowania 

na komisjach. 

 

Radny Waldemar Słupski uważa, że wniosek taki powinniśmy złożyć również do władz 

miasta Nidzica, by postawiono więcej ławek wzdłuż ulic. Przy ul. Traugutta jest 1 ławka. 

Można by je rozstawić na wiosnę. 

 

Więcej wolnych wniosków nie było. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu p. Jacek Kosmala na zakończenie sesji złożył wszystkim obecnym 

świąteczne i noworoczne życzenia, a następnie, wobec wyczerpania porządku, zamknął obrady o godz. 

14:00. 

 

 Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

Małgorzata Wojtaszewska 

 

 


